

GTI Summer Math Program FAQ (常见问题)

- **Air ticket booking: 机票预定**

1. The program will start on July 7 to August 4, can I arrive earlier or leave late?
短期数学项目从 7 月 7 日到 8 月 4 日, 我可以提前来或者推迟离开吗?

Please come and leave according to the date on our invitation letter. If you come earlier or leave late, we will try our best to arrange the accommodation, but you have to pay extra money for it. And we are afraid we cannot arrange any activities during these days.

请严格按照我们邀请信上的时间到达和离开, 如果您提前或者推迟到达, 我们会尽力帮您按照住宿, 但是需要您自己负担这些天的食宿费用。另外, 这些天里我们也无法帮您安排相应的活动。

2. Can I arrive Washington DC airport on July 7? Will someone pick up me there?
我可以在 7 月 7 日到达华盛顿特区的机场吗? 有人会接我吗?

Please arrive Raleigh airport on July 7, the airport name is Raleigh-Durham International Airport; it is also called as RDU. If you arrive Washington DC airport, it is four hours' drive from Raleigh; we are sorry that we cannot send the driver to pick you up in Washington DC airport

请在 7 月 7 日到达罗利机场, 全称是 Raleigh-Durham International Airport, 也叫 RDU。如果您到达华盛顿特区机场, 这个机场离罗利有四个小时车程, 我们无法派司机接机, 请您谅解

3. Can I choose my arrival time on July 7 in Raleigh airport? Will someone pick me up if I arrive in the early morning or late night?
我可以在 7 月 7 日当天任何时间到达罗利机场都可以吗? 会有人接我吗?

Please arrive during business hours from 8:30 AM-5:00 PM if possible; but if you cannot find the flight arrive during this time, let us know your flight information in advance, we will assign the driver to pick you up even you come in the early morning or late evening.

如果可能, 请尽量选择在工作时间 (早 8: 30 到下午 5 点) 到达; 如果相应时间没有合适的航班, 请提前把航班信息发给我们, 即使您在早上或者晚上到达, 我们也会安排司机接机, 请放心!

• **Visa application and visa interview: 签证申请和面签:**

1. How to apply US visa?

我如何申请美国签证？

Please go to the US embassy/consulate website and get detailed information.

http://www.ustraveldocs.com/cn_zh/cn-niv-visaapply.asp

请到美国大使馆或者领事馆的官方网站，他们有非常详细的信息。

http://www.ustraveldocs.com/cn_zh/cn-niv-visaapply.asp

2. What type of visa I need to apply?

我需要申请什么类型的签证？

Please apply B2 visa. It is a tourist visa.

请申请 B2 签证，它是短期旅游签证

3. Where I will live? The US address? Who will be our contact person?

我会住在哪里？我在美国的地址是什么？联系人是谁？

You will live in our student dormitory Wood Hall, Address: 2541 Warren Carroll Dr, Raleigh, NC 27607;

Phone: (919) 513-4055, Mrs. Lynn Wang will be your contact person, phone number is 919-515-0116, lynn.wang@ncsu.edu

您将会住在我们的学生宿舍 Wood Hall，地址是： 2541 Warren Carroll Dr, Raleigh, NC 27607; 电话：(919) 513-4055; 王玲女士是这个项目的联系人，电话 919-515-0116， 邮件 lynn.wang@ncsu.edu

4. Do I need the SEVIS number for visa application?

申请签证时我需要填写 SEVIS number 吗？

No, you don't need it. This number is for exchange student, you are not exchange student, you are the student will join the summer math camp program.

不需要，这个号码是给国际交换学生的，您不是国际交换学生，您是来参加我们短期数学夏令营的学生

5. If the visa officer ask me "why you come to US" during the visa interview, how I can answer it?

如果签证官在面试时问我：为什么到美国来？我应该如何回答

Please answer this question honestly. You come to US for a short term Math summer camp in NCSU.

This program will last for 4 weeks.

请如实回答这个问题，我到美国来参加北卡州立大学的一个短期数学夏令营，这个项目会持续 4 周

6. If the visa officer ask me: "Will you earn credit from this program?" during the visa interview, how I can answer it?

如果签证官在面试时问我：这个项目可以获得学分吗？我应该如何回答

You will not earn credit from NC State, and NC State will not issue the official transcript for you. This is a short term summer program

我不会获得北卡州立大学的学分，北卡州立大学也不会颁发官方成绩单给我。这是一个夏季的短期项目。(这个项目是否获得中国大学的学分，请跟你们国际部和系里老师确认)

7. If the visa office ask me "will you come back to your home country when you finish your program", how I can answer?

如果签证官在面试的时候问我：项目结束后，你会回到中国吗？我如何回答？

Please answer this question honestly. I will come back to my home country once this program is over.

请如实回答这个问题，这个项目结束后我会立刻回到中国